
 

Vilken påföljd 
(Sammankomst 1) 

 

Vid Fyrboll slagspel använder en av spelarna en otillåten golfboll på hål 1 och 2. 

Dock är det partnerns score som blir lagets score på dessa två hål. Vad gäller för 

laget?  

Rätt svar: Diskv.  Regel 23.9b 

 

Antal pliktslag………  Regel……………………………………… 

 

 

Spelare A och B spelar i samma boll. Efter att båda slagit ut på hål 5, ett korthål, och 

går mot green frågar A vilken klubba B använde för sitt utslag. B svarar järn 6. 

Rätt svar: 0.  Regel 10.2a 

 

Antal pliktslag………  Regel…………………………………… 

 

 

Spelare A har slagit ned i en vattenfylld bunker. A tar lättnad på flagglinjen utanför 

bunkern.  

Rätt svar: 1.  Regel 16.1c(2) 

 

Antal pliktslag………  Regel……………………………………… 


